



<b>Kod Rumah</b>	<b>Heya-69.92</b>
<b>Spesifikasi</b>	ruang tamu: 1 bilik tidur: 3 dapur: 1 bilik barth: 1 Panel sandwic 100mm + 75mm (ketebalan kepingan besi 0.45mm, 18kg / m3) Purlin dan balok keluli jenis-C, tiub persegi, saluran keluli, hiasan dinding luar, pvc ceiling, sistem saliran, aksesori
<b>Luas m2 / unit</b>	69.92
<b>Harga seunit (harga FOB)</b>	US \$ 7871.78
<b>Min. QTY</b>	2
<b>Pemuatan kontena (HQ 40 ')</b>	2unit / 40HQ

<b>Kelebihan</b>	<b>Item</b>	<b>Kandungan</b>
1	Gabungan fleksibel	Rumah bergerak kami boleh dihubungkan secara bebas pada panjang, lebar dan tinggi melalui kit penghubung untuk struktur yang lebih besar dan susun atur yang berbeza.
2	Pemasangan pantas	Empat pekerja boleh membina dalam 7 ~ 15 hari.
3	Pengangkutan ekonomi	Ia akan dimuat ke dalam bekas penghantaran (struktur utama dan panel dalam jumlah besar, pintu / siling / jubin lantai / perabot dalam kadbod, sanitasi / elektrik / plum / perkakasan / kelengkapan / alat dalam kes kayu).
4	Prestasi kos	Ia boleh dihasilkan secara besar-besaran. Selanjutnya, ia dapat ditukar, diganti dan dipelihara dengan mudah.

5	Penjimatan tenaga	Memilih rumah bergerak baru kami dapat menjimatkan sumber semula jadi dan tenaga serta mengurangkan sisa industri.
6	Tahan api	Menurut ujian oleh pusat penyelidikan kebangsaan teknik ujian untuk bahan binaan, rumah bergerak kami adalah bahan tidak mudah terbakar kelas A1 yang dapat menahan ujian ketahanan api beribu-ribu darjah dengan senjata api di lokasi.
7	Kalis air	Ini dengan kedap air yang baik. Tidak ada ubah bentuk, pengembangan, penyusutan atau kerosakan setelah terkena air dalam jangka masa yang lama.
8	Keupayaan cuaca yang baik	Ia melawan panas & sejuk serta sinaran UV. Tidak ada retakan selepas 50 kitaran beku-cair.
9	Keupayaan dan kreativiti acuan tanpa had	Rumah bergerak kami dengan ekspresi artistik yang kuat, menunjukkan gaya nilai budaya yang berbeza tersedia tanpa menambah banyak kos. Ia menjadikan bangunan dan bandar lebih indah, arkitek mana pun.